
Nagunämnden § 40 29.10.2019

Aktuella frågor

Nagunämnden 29.10.2019 § 40

 -Nagunämnden har blivit uppmärksammad om att infotavlan i Ernholm, längs
Skärgårdsvägen, är utan gatunamn samt har endel gammalt info och nämnden för
förbättringsönskemålet vidare till turismavdelningen.

 -Nagunämnden tog del av delgivning av stadsstyrelsens beslut § 220, 21.10.2019
gällande Pargas stads ekonomiuppföljning per 31.8.2019.

 -Nagunämnden svarade på kommentarsförfrågning gällande förslag om
Skärgårdsvägens färjors tidtabeller för år 2020. Följande
tilläggskommentarer/önskemål noterades på Pargas-Nagu-rutten:

 * Tilläggsturen under vinter-vår-höst kl. 23.15 noterades med tacksamhet, den
matchar bl.a. tåget från Helsingfors. En timmes paus före midnatt är inte
acceptabelt - inte heller sommartid, såsom nu är planerat.

 * Allra viktigaste turen som Nagunämnden anser måste fås till i nuvarande förslag
är en tur kl. 6.45 (eller 6.40). Det är mycket tungtrafik och arbetspendlare, så
turerna 6.25 och 7.00 fyller inte behovet.

 * Pendlare arbetar ofta till kl. 17 eller 18, så då skulle det vara viktigt med
färjtrafik med 15 minuters mellanrum enda fram t.o.m. kl. 19.

 * En timmes paus under vinter-vår-höst under veckosluten 13-14-tiden är inte
bra.
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